
Protokół Nr XXXIX 
z trzydziestej dziewi�tej sesji Rady Gminy M�cinka   

w dniu 29 grudnia 2005r.  
 
Godzina rozpocz�cia sesji – 10 15 

Godzina zako�czenia sesji – 14 00 

 
Obecnych na sesji 12-tu radnych.  
Nieobecni  radni : Jolanta Dubi�ska, Edward Bobowski i Franciszek  Lulek.
  
Na sesj� Rady Gminy Przewodnicz�cy zaprosił  i bardzo serdecznie przywitał : 
1. Radnych Rady Gminy M�cinka, 
2. Wójta Gminy – Zbigniewa Przychodzenia, 
3. Starost� Jaworskiego – Jana Franciszka Jarosi�skiego,  
4. Sołtysów wsi, 
5. Dyrektorów szkół, 
6. Mieszka�ców gminy.  
 
Otwarcie sesji.  
Otwarcia sesji Rady Gminy M�cinka dokonał Przewodnicz�cy Rady Gminy  
Stanisław  Pr�dkiewicz wypowiadaj�c formuł� „Otwieram trzydziesta dziewiat�  
sesj� Rady Gminy M�cinka”. Na wst�pie stwierdził, �e na stan 15–tu radnych  
obecnych jest 12-tu radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Gminy mo�e 
obradowa� i podejmowa� prawomocne uchwały. 
Po przywitaniu obecnych przedstawił porz�dek posiedzenia, który przewidywał: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XXXVIII sesji.  
3. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
4. Zgłaszanie interpelacji, wniosków i zapyta�.  
5. Uchwalenie Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

Gminy M�cinka. 
6. Uchwalenie bud�etu Gminy M�cinka na 2006 rok.  
7. Rozpatrzenie i podj�cie uchwał w sprawie :  

  1/ przyj�cia zmiany  statutu  Zwi�zku Mi�dzygminnego „Unia Gmin        

  �l�skich” w   Bolkowie, 

  2/ zmian w uchwałach Rady Gminy M�cinka,  

         3/ powołania komisji inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia, 
         4/ zmiany uchwały bud�etowej na rok 2005,   
         5/ zmiany wieloletniego programu inwestycyjnego 

8. Sprawy ró�ne.  
9. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
10. Zamkni�cie sesji.  
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W sprawie porz�dku obrad radni nie zgłosili �adnych wniosków. . 
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka  nie wniosła zmiany do 
porz�dku obrad.  
 
Punkt 2 – Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji. 
W sprawie protokołu  Nr XXXVIII/05   z trzydziestej ósmej sesji odbytej w dniu 24 
listopada  2005 r. radni nie wnie�li  �adnych uwag ani wniosków.   
Za przyj�ciem protokołu z tej sesji głosowało 12-tu obecnych na sesji radnych. 
Przewodnicz�cy Rady  stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka przyj�ła protokół z 
trzydziestej ósmej  sesji, która odbyła si� w dniu 24 listopada   2005 r.   

 
Punkt 3. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji. 

 
Wójt Gminy przedstawił obecnym sprawozdanie z działalno�ci za okres od 25 
listopada do 29 grudnia br.   
Sprawozdanie zawierało nastepuijace informacje :  
 
„28 listopada Legnica, uczestniczyłem w posiedzeniu Zarz�du Unii Gmin �l�skich, 
gdzie przyj�to projekt bud�etu na 2006 rok oraz omawianbo sprawy zwi�zane z 
bie��c� działalno�ci� Zwi�zku. 
2 grudnia odbyła si� wizytacja terenowa wykonanej  kanalizacji sanitarnej w 
Piotrowicach, przeprowadzona przez pracownika Agencji Restrukturyzacji i 
Modernizacji Rolnictwa we Wrocławiu. 
2 i 3  grudnia Złotoryja – uczestniczyłem w uroczystych obchodach  „Dnia 
Górnika” kopalni Bazaltu M�cinka, Wilków i Winna Góra. 
7 grudnia  Wrocław – Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa - 
podpisałem i odebrałem protokół z przeprowadzonej  wizytacji terenowej 
kanalizacji w Piotrowicach oraz zło�yłem rozliczenie  dotacji w kwocie  200.000 zł 
z kontraktu wojewódzkiego na zagospodarowanie terenu przy gimnazjum w 
M�cince.  
14 grudnia  Wrocław – podpidsałem  umow� z Wojewod�  na dotacje w kwocie  
1.810.000 zl na budow� kanalizacji w Chełmcu w 2006 r. w ramach programu  
ZPORR. 
15 grudnia w Urz�dzie Gminy  dokonano wr�czenia nagród w konkursie na 
„Najładniejsze o�wietlenie �wi�teczne  w Gminie M�cinka” za ubiegły rok.  
Obecnie komisja dokonuje oceny o�wietlenia  �wiatecznego gospodarstw a wyniki 
b�d� ogłoszone w styczniu 2006 r.  
19 grudnia Paszowice – brałem udział w Walnym Zgromadzeniu unii Gmin 
�l�skich, na którym zatwierdzono bud�et Zwi�zku na 2006 rok w wysoko�ci 
516.591 zł oraz  przyj�to Wieloletni Program Inwestycyjny Zwi�zku na lata 2006 – 
2013, realizacja którego wyniesie  514 mln zł. W posiedzeniu tym uczestniczyli  
równie� przedstawiciele firmy SAFAGE z Warszawy, którzy przedstawili stopie� 
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zaawansowania prac nad  nad opracowaniem wniosku do Funduszu Spójno�ci na 
uporz�dkowanie zlewni  rzeki Kaczawa. Na spotkaniu  tym uzupełniono  skład 
Zarz�du Zwi�zku. Na zastepc�  przewodnicz�cego Zarz�du wybtrany został 
Burmistrz  Bolkowa Bronisław Andrzejewski.  
20 grudnia  Gimnazjum w Mecince – odbylo si� spotkanie opłatkowe, w którym 
uczestniczyli radni, soltysi, pracodawcy, kierownicy jednostek i przedstawiciele  
samorz�du powiatu. Na spotkaniu tym  dokonałem krótkiego podsumowania  
minionego  roku, podzi�kowałem za dotychczasowa współprac� i zło�yłem �yczenia 
�wi�teczne i noworoczne”. 
W dalszej cz��ci  odbyła si� przezentacja pn. „Inwestycje  Gminy M�cinka z 
wykorzystaniem Funduszy Europejskich”.  
Z prezentacj� mo�na b�dzie zapozna� si� na stronie internetowej www.mecinka.pl  
Na zoko�czenie wystapienie Wójt Gminy  dodał  : „W zakresie inwestycji  wa�na 
jest aktywno�� urz�du. Maja powsta� 2 kamieniołomy. Bardzo du�o jest do 
zrobienia w zakresie gospodarki wodno�ciekowej. Nie uporz�dkowano  spraw na 
tym odcinku je�eli chodzi o jako�� �cieków, pobieranie wody pozalicznikiem  i inne 
mankamenty. Bardzo duzo jest do zrobienia w gminie w zakresie drobnych 
remontów. Aby te zadania wykona� potrzebne s� pieni�dze i �rodki. A je�eli mowa 
o �rodlkach to rozpatruj�c dziesiejsze uchwały spotkacie si� z  wydatkiem 
inwestycyjnym pn. zakup koparko – spycharki. Usługa takim sprz�tem  jest bardzo 
droga i aby wykona� wiecej zada� nale�y mie� własny sprz�t. Stara spycharko – 
koparka jest ju� zu�yta i nie funkcjonuje tak jak trzeba, ponadto cz�sto trzeba j� 
naprawia�, przez co ponosi si� dodatkowe koszty”.  
 
W sprawie przedstawionej informacji i prezantacji radni nie zglosili �adnych pyta� 
ani uwag.  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e Rada Gminy Mecinka przyj�ła informacj� 
Wójta o działalno�ci w okresie od ostatniej sesji do akceptuj�cej wiadomo�ci.  

 
Punkt 4. Zgłaszanie interpelacji i zapyta�.  

 
Radni zglosili nast�puj�ce interpelacje, zapytania i wnioski : 
Radny Jerzy Prus z Małuszowa 
- Korzystaj�c z obecno�ci na sesji Pana Starosty a zarazem radnego powiatowego 

zgłasza wniosek o odnowienie przystanku przy drodze krajowej  w Małuszowie. 
Przystanek ten jest mocno  zdewastowany.              

- Korzystaj�c z obecno�ci na sesji pana Starosty i Wójta chciałby usłysze� czyj� 
własno�ci� jest droga w Małuszowie. Powiat do tej drogi nie przyznaje si�, nie 
przyznaje si� te� gmina.  

- Zwrócil si� z zapytaniem do Starosty jak realizowane s� zadania w zakresie 
pozyskiwania �rodków przez powiat. �� drogi powiatowe, szpital, szkoły. Jak 
wygl�da pozyskiwanie �rodków na te obiekty.  
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- Zwrócił si� o informacj� w sprawie funkcjonowania szpitala w Jaworze. Dodał, 
ze spolecze�stwo jest  zaniepokojone mo�liwosci� jego zamkni�cia. Szpital jest 
zadłu�ony. Brak jest informacji w mediach odno�nie polepszenia jego sytuacji. 

 
Radna Mariola Mikołajczyk z Przybyłowic  
- Podziekowała Wójtowi za przekazany kamie� do ich miejscowo�ci w celu 

rozplantowania go w miejscach publicznych. 
Radny jan Krupi�ski z Sichowa 
- Chciałby wyrazi� �yczenie wszysrtkich radnych, aby  Starostwo zaj�ło si� 

drogami powiatowymi. Rozpocz�te zadania dokko�czy�.  Jako przykład podał 
drog� w Sichówku, gdzie z jednej strony  wyczyszczono rowy z drugiej nie 
zako�czono czyszczenia.  

 
Odnosnie zgłoszonych interpelacji i  wniosków Wójt Gminy wyja�nił, �e  jest 
przygotowany projekt przystanku w formie wiaty. Material jest ci�ty . Przystanki 
b�d� robione we własnym zakresie. Jeden wzór na terenie całej gminy. 
Odno�nie drogi w Małuszowie jest wykonany projekt dojazdu do skupu zbó�. 
Droga b�dzie utwardzona. Na drodze przez wie� Starostwo ustawi  znak 
ograniczenia ci��ko�ci, co wyeliminuje jazd� ci��kich samochodów i nieszczenie 
drogi. 
 
Nastepnie głos zabrał Starosta Jaworski.  
Poinformował obecnych, �e kiedy powiat  przejmował majatek  od Skarbu Pa�stwa. 
Tej drogi w wykazie nie było. Odnosnie przystanków wyraził zadowolenie z 
koncepcji Wójta Gminy, �e wszystkie przystanki w gminie b�d� wykonane wg 
jednego wzoru, co b�dzie stanowiło logo gminy.  
Odno�nie zada� realizowanych przez Starostwo wyjasnił, ze powiaty nie zostały 
powołane do  realizowania „twardych” inwestycji.  
Powiaty w głównej mierze zajmuj� si�  pomoc� dla ludzi  ubogich, 
niepełnosprawnych, ludzi poszukuj�cych pracy, wsparciem dla przedsi�biorstw, 
walk� z bezrobociem, utrzymaniem szpitala i szkół. Na działania zwi�zane ze 
stypendiami, tworzeniem nowych  miejsc pracy, aktytwizacje zawodow� , 
likwidacj� barier  dla niepełnosprawnych, zakupem sprz�tu z  PEFRON-u  
�ci�gni�to z finduszy w roku 2005 11.400.000,00 zł.  
Zło�ony został wniosek  o dofinansowanie zadania remontu drogi i mostów, ale z 
przyczyn proceduralnych (jedna z gmin nie posiadała miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego)  wniosek ten został odrzucony.  
Starostwo oprócz  �rodków uzyskanych w ramach programów przekazało 
1.800.000,00  zł z własnego bud�etu na stypendia dla uczniów.  
Powiat Jaworski jako jedyny w Polsce posiada na swoim utrzymaniu 3 domy 
pomocy społecznej i dwa domy dziecka. Jest to du�e obci��enie dla bud�etu.  
Odno�nie funkcjonowania szpitala poinformował obecnych, ze w ramach konkursu 
udało si� zatrudni�  pełnomocnika ds. słu�by zdrowia.   Doje�d�a z Wrocławia.  
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Sprawdził funkcjonowanie szpitala i poinformował  zarz�d starostwa, �e 90 % 
bud�etu idzie na płace . Oboj�tnie, kto b�dzie mened�erem zadłu�ał b�dzie nadal 
szpital, je�eli nie nastapi tam  przeksztacenie. Zadłu�enie to przewa�nie jest  z 
tytułu wydatków rzeczowych. Czekaj� wyspecjalizowane firmy medyczne  na 
przej�cie prowadzenia szpitali.  
 
W dalszej cz��ci Wójt Gminy uzupełnił swoje wypowiedzi dodaj�c, �e nie 
wpomniał  w informacji o realizacji  mi�kkich programów. A to dzi�ki  konkursowi 
organizowane s� zaj�cia pozalekcyjne w �wietlicach  i bibliotekach. W ramach 
natomiast programu „Szkola marze�” realizowane s� zaj�cia pozalekcyjne w 
szkołach. Sta�e realizowane w Gminnym Centrum Informacji w ramach programu 
„Pierwsza praca”  przyczyniaj� si� do  aktywizacji zawodowej mieszka�ców 
gminy.  
Nastepnie Starosta Jaworski wr�czył upominki (wieczne pióra) dla 
Przewodnicz�cego Rady i Wójta Gminy z �yczeniami dalszych sukcesów w pracy 
zawodowej i społecznej. Przekazał �yczenia radnym i sołtysom.  
Przewodnicz�cy Rady Gminy podziekował za prezenty  zapewniaj�c, �e te wieczne 
pióra b�d� podpisywały   najlepsze wnioski i uchwały. Złozył �yczenia Staro�cie  i 
wszystkim obecnym na sesji.  
Przewodnicz�cy Rady ogłosił 15-to minutow� przerw�.  
W czasie przerwy obrady opu�cili radni : Jan Krupi�ski i Jerzy Prus.   
 

 
Punkt 5. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy M�cinka. 
 
Przewodnicz�cy Rady poinformował obecnych, �e z projektem planu 
zagospodarowania przestrzennego  gminy Mecinka radni zapoznali si� 
szczegółowo na posiedzeniu Komisji Planowania i Bud�etu w dniu  16 grudnia 
2005 r.  
W sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy M�cinka Komisja Planowania i Bud�etu wydała pozytywna opinie.  
W sprawie projektu planu głos zabrał Wójt Gminy.   
Poinformował obecnych, �e uchwalenia  planu musi by� poprzedzone 
nastepujacycmi rozstrzygni�ciami o charakterze wstepnym przez Rad� Gminy  :  
1/ stwierdzeniem  zgodno��i  projektu planu  z ustaleniami studium 
uwarunkowa� i kirunków zagospodarowania przestrzennego gminy M�cinka, 
2/ okre�leniem sposobu realizacji zapisanych w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego  inwestycji z zakresu  infrastruktury 
technicznej i zasad ich finansowania, 
3/ ustaleniem  stawek oplaty przy zbyciu nieruchomo�ci z tytułu wzrostu 
warto�ci na skutek  uchwalenia planu.  
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Nie przedstawiono do rozstrzygni�cia Radzie Gminy   sposobu rozpatrzenia  
uwag do projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego z racji 
tej, ze uwagi takowe nie wpłyn�ły.   
W dalszej cz��ci realizacji tego punktu głos zabrała Inspektor Urz�du Gminy 
Joanna Zelent  i poinformowała obecnych, �e jest to plan bardzo szczegółowy 
na podstawie którego b�dzie mo�na wydawa� wypisy  bez dodatkowej decyzji.  
Nastepnie poinformowała obecnych, �e projekt planu w całosci zgodny jest ze 
studium uwarunkowa�... . 
Radni nie zgłosili �adnych uwag ani wniosków  do tre�ci tego rozstrzygni�cia. 
Natomiast odno�nie  realizacji  finansowania inwestycji z zakresu infrastruktury 
technicznej zapisanych w miejscowym planie zaliczonej do zada� własnych 
gminy ustalono, �e  limity wydatków  bud�etowych na wieloletnie programy 
inwestycyjne  s� uj�te ka�dorazowo w bud�ecie gminy M�cinka  na ka�dy rok, a 
tak�e z� istnieja mozliwosci ubiegania si� o dofinansowanie  z funduszy 
strukturalnych Unii Europejskiej i / lub współfinansowania tych inwestycji z 
zainteresowanym inwestorem. Do rozstrzygni�cia tego, zawartego w tre�ci 
zał�cznika  do uchwały radni nie zgłosili �adnych uwag ani wniosków.  
Nastepnie Inspektor Joanna Zelent poinformowała obecnych, �e przy tym planie 
Wójt Gminy proponuje aby ustali� 30 % stawk� renty planistycznej dotycz�cej 
terenów mieszkaniowych, a 10 % preferencyjnie  dla terenów usługowych i 
przemysłowych  .  
Radny Licho� Wojciech zgłosił wniosek aby  stawke renty planistycznej dla 
terenów mieszkaniowych ustai� w ni�szej wysoko�ci. 
Radny  Wiesław Gregulski zgłosił wniosek aby stawka ta wynosiła 25 %.  
Przewodnicz�cy Rady poddał pod głosowanie przyj�cie stawki planistycznej w 
wysoko�ci 25 % dla terenów mieszkaniowych.  
Za przyj�ciem tej stawki głosowało 7 radnych, 1 radny był przeciw, 2-ch 
radnych wstrzymało si� od głosowania  ( W trakcie glosowania obecnych na 
sesji 10 – ciu radnych).  
Odno�nie zaproponowanej  10 % stawki renty planistycznej  dla terenów 
usługowych i przemysłowych radni nie zgłosili �adnych uwag.  
W sprawie projektu uchwały i zał�czników do uchwały radni nie zgłosili 
�adnych innych uwag ani wniosków.  
Przewodnicz�cy Rady poddał pod głosowanie uchwalenie miejcowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy M�cinka zgodnie z przedstawionym 
projektem. 
Za uchwaleniem planu głosowało 10-ciu obecnych na seji radnych 
(jednogło�nie).  
Przewodnicz�cy Rady  stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka poprzez głosowanie 
uchwaliła miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy M�cinka  i 
uchwała w tej sprawie Nr XXXIX/182/05 stanowi zał�cznik do niniejszego 
protokołu.  
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Punkt 6 . Uchwalenie bud�etu Gminy M�cinka na rok 2004.  
 
Rada Gminy przeszła  do czynno�ci zwi�zanych z uchwaleniem bud�etu. 
Przewodnicz�cy rady poinformował obecnych, ze zgodnie z procedur� 
uchwalania bud�etu  ustalon�  uchwał� Nr XX/117/99 Rady Gminy M�cinka  z 
dnia 3 grudnia 1999 roku, zmienion� uchwał� Nr XXIX/182/2000 z dnia 28 
lipca 2000r. w trakcie realizacji tego punktu nale�y uwzgl�dni�  nast�puj�ce 
punkty : 
1/ odczytanie projektu  uchwały bud�etowej wraz z uzasadnieniem,  
2/ odczytanie  opinii Komisji Planowania i Bud�etu,  
3/ odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu,  
4/ odczytanie stanowiska Wójta w sprawie  opinii Komisji i Regionalnej Izby 
Obrachunkowej  we Wrocławiu, 
5/ dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 
6/ głosowanie nad  projektem uchwały bud�etowej.  
Ad. 1/ . 
Projekt uchwały bud�etowej  wraz z uzasadnieniem w wersji przedstawionej 
Radzie Gminy i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w dniu 14 listopada  2005 
roku przedstawił Skarbnik Gminy.  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i informacj� o stanie mienia 
komunalnego stanowi zał�cznik do niniejszego protokolu.  
Ad. 2/  
Przewodnicz�cy   Komisji Planowania i Bud�etu Wiesław Gregulskiego 
przedstawił opini� Komisji w sprawie projektu bud�etu na rok 2006.  
Ad/ 3.  
W-ce Przewodnicz�ca Rady  Mariola Mikołajczyk  odczytała opini�  Składu 
Orzekaj�cego Regionalnej Izby Obrachunkowej  we Wrocławiu  w sprawie 
opinii o przedło�onym projekcie bud�etu Gminy M�cinka  na rok 2006.  
Ad. 4/. 
Wójta Gminy odczytał stanowisko w sprawie  opinii Komisji Planowania i 
Bud�etu  i w sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu.  
Ad. 5/  
Przewodnicz�cy Rady otworzył dyskusj� nad wniesionymi poprawkami. 
Zaproponował  aby wprowadzone poprawki do projektu bud�etu odczytywał 
Skarbnik Gminy,  a  w trakcie ich rozpatrywania  kolejno poddawał b�dzie je 
pod głosowanie umo�liwiaj�c wcze�niej dyskusj� na ich temat.  
 
ZMIANY W PLANIE DOCHODÓW  I   WYDATKÓW  
Radni  nie wnie�li zadnych uwag  odno�nie wprowadzenia zmiany  w dziale 710  
- zmniejszeniem planu na budow�  domu pogrzebowego w Małuszowie o kwot� 
43.000,00 zł . 
Przewodnicz�cy rady poddal pod głosowanie przyj�cie tej zmiany do projektu 
bud�etu.  
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Za przyjeciem zmiany glosowało  10 obecnych na sesji radnych (jednogłosnie). 
Przewodnicz�cy Rady stwierdził , �e Rada Gminy M�cinka przyj�ła zmian� do 
projektu bud�etu w planie wydatków  w zakresie działu 710.   
2/ Radni nie wnie�li �adnych uwag ani wniosków  w sprawie wprowadzenia  
zmiany  w dziale 600 i zwi�kszenia planu wydatków na  remonty dróg o kwot� 
7.500,00 zł.  
Przewodnicz�cy Rady poddał pod glosowanie  przyj�cie tej zmiany do projektu 
bud�etu. Za przyj�ciem zmiany glosowało 10 –ciu obecnych na sesji radnych.  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził , ze Rada Gminy M�cinka przyj�ła zmian� w 
dziale  600 . 
3/ Radni nie wnie�li �adnych uwag ani wniosków do wprowadzenia zmiany  w 
dziale  700 i zwi�kszenie planu wydatków na remonty  w gospodarce 
mieszkaniowej o kwot�  7.500,00 zł. 
Przewodnicz�cy Rady poddał pod głosowanie przyj�cie  tej zmiany do projektu 
bud�etu.  
Za przyj�ciem zmiany glosowało 10 – ciu obecnych na sesji radnych 
(jednogło�nie).  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka przyj�ła zmian� do 
projektu bud�etu w zakresie wydatków  w dziale  700. 
4/ Radni nie wnie�li zadnych uwag ani wniosków odno�nie wprowadzenia 
zmiany w planie wydatków  w dziale 921 i zwiekszenie dotacji  dla Gminnej 
Biblioteki Bublicznej  o kwot� 7.000,00 zł . 
Za wprowadzeniem ww. zmiany glosowalo 10-ciu obecnych na sesji radnych 
(jednogło�nie).  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka przyj�ła zmian� do 
projektu bud�etu w zakresie wydatków w dziale  921.  
5/ Radni nie wnie�li zadnych uwag w sprawie wprowadzenia  zmiany w planie 
wydatków  w dziale 926 i zwiekszenie wydatków o kwote 21.000,00 zł  na 
wykonanie boisk w Przybylowicach, Chroslicdach i Pomocnem. 
Przewodnicz�cy rady poddal pod głosowanie  
Za wprowadzeniem ww. zmiany głosowało 10-ciu obecnych mna sesji radnych 
(jednogłosnie).  
Przewodnicz�cy rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka przyj�ła zmian� do 
projektu bud�etu w zakresie  planu wydatków  w dziale 926 Kultura fizyczna i 
sport. 
6/ W sprawie prowadzenia zmiany w  dziale  010 po stronie dochodów i 
wydatków w  zwiazku  z budow� kanalizacji  w miejscowo�ciach Piotrowice i 
Chełmiec II etap i zwiekszenie o kwot�  1.810.277,00 zł. w wyniku podpisania 
umowy  z Wojewod� Dolnosl�skim  na dofinansowanie  tego zadania w ramach 
programu ZPORR radni nie zgłosili �adnych uwag ani wniosków.  
Przewodnicz�cy Rady poddał pod głosowanie przyj�cie ww. zmiany.  
Za przyj�ciem zmiany do projektu bud�etu głosowało  10-ciu obecnych na sesji 
radnych.  
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Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka przyj�ła zmian� do 
projektu bud�etu w zakresie działu – 010 po stronie dochodów i wydatków.  
7/ W sprawie wprowadzenia zmiany w  dziale 010, rozdział 01010 po stronie 
dochodów i zwi�kszenie planu w paragrafie 629 o kwot� 485.480,00 zł  w 
zwi�zku z otrzyman� dotacj�  z SAPARDU za wodocoi�g radni nie zglosili 
�adnych uwag ani wniosków.  
Przewodnicz�cy Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie ww. zmiany.  
Za wprowadzeniem zmiany glosowało 10-ciu obecnych na sesji radnych 
(jednogło�nie).  
Przewodnicz�cy rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka przyj�ła zmian� do 
projektu bud�etu po stronie dochodów w zakresie działu 010 paragraf 629  .  
8/ W sprawie  wprowadzenia zmiany w  dziale 756 po stronie dochodów i 
zmniejszenie planu  o kwot� 20.000,00 zł w rozdziale 75618, paragrafie 046  z 
opłaty eksploatacyjnej radni nie zgłosili �adnych uwag ani wniosków.  
Przewodnicz�cy Rady poddał pod głosowanie przyj�cie ww. zmiany.  
Za przyj�ciem ww. zmiany glosowało 10 – ciu obecnych na sesji radnych 
(jednogło�nie).  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e  Rada Gminy M�cinka przyj�ła zmian� do 
projektu bud�etu po stronie dochodów w zakresie działu 756, rozdział 75618 
paragraf 629  .  
9/ W sprawie wprowadzenia zmiany w  dziale 700 po stronie dochodów i 
zmniejszenie planu  o kwot� 103.480,00 zł w rozdziale 70005, paragrafie 087   
ze sprzedazy  składników maj�tkowych radni nie wniesli �adnych uwag ani 
wniosków.  
Przewodnicz�cy Rady poddał  pod głosowanie  przyj�cie ww. zmiany do 
projektu  bud�etu.  
Za wprowadzeniem ww. zmiany glosowało 10-ciu obecnych na sesji  radnych 
(jednogło�nie). 
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka przyj�ła zmian� do 
projektu bud�etu po stronie dochodów w zakresie działu 700, rozdział 70005 
paragraf 087 .  
10/ w sprawie wprowadzenia zmiany w  dziale 700, rozdział 70004  po stronie 
dochodów i zmniejszenie planu  o kwot� 20.000,00 zł w  paragrafie 083   
wpływy z usług  radni nie zgłosili zadnych uwag ani wniosków.  
Przewodnicz�cy Rady poddał pod głosowanie przyj�cie ww. zmiany.  
Za przyj�ciem zmiany głosowało 10-ciu obecnych na sesji radnych.  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka  przyj�ła zmian� do 
projektu bud�etu po stronie dochodów w zakresie działu 700, rozdział 70004 
paragraf 083 .  
11/ W sprawie wprowadzenia zmiany w planie wydatków w dziale  010  i 
zwi�kszeniem wydatków o kwot� 215.000,00 zł  w zwi�zku  z wprowadzeniem 
zadania „Uzupełnienie sieci kanalizacyjnej we wsi Piotrowice oraz budowa 215 
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podł�cze� kanalizacyjnych” radni nie zglosili zadnych uwag ani wniosków.   
Przewodnicz�cy rady poddał pod glosowanie przyj�cie ww. zmiany.  
Za przyj�ciem zmiany do projektu bud�etu głosowało 10 – ciu obecnych na sesji 
radnych (jednogło�nie).  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka przyj�ła zmian� do 
projektu bud�etu w zakresie planu wydatków działu  010. 
12/ W sprawie  wprowadzenia zmiany w planie wydatków w dziale  700  i 
zwi�kszeniem wydatków o kwot� 120.000,00 zł  w zwi�zku  z wprowadzeniem 
zadania „ Zakup koparko - spycharki” radni nie zgłosili �adnych uwag ani 
wniosków.  
Przewodnicz�cy Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie ww. zmiany. 
Za przyj�ciem ww. zmiany glosowało 10-ciu obecnych na sesji radnych. 
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka przyj�ła zmian� do 
projektu bud�etu w zakresie planu wydatków działu 700. 
 
Radni nie zgłosili �adnych innych uwag ani wniosków przedstawionego 
projektu bud�etu Gminy Mecinka na rok 2006. 

Ad. 6/ 
Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały bud�etowej po wprowadzinych 
zmianach.  
Przewodnicz�cy Rady poddał pod gl osowanie  uchwalenie bud�etu w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za uchwaleniem bud�etu gminy M�cinka na 2006 rok glosowało 10-ciu 
obecnych na sesji radnych.  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka uchwaliła bud�et 
Gminy M�cinka na rok 2006 i uchwała w tej sprawie Nr XXXIX/183/05 
stanowi zał�cznik do niniejszego protokołu.  

Punkt 7. Rozpatrzenie i podj�cie  uchwał w sprawie : 
1/ Jako pierwszy doł�czony do materiałów projekt uchwały dotyczył przyj�cia 
zmiany  Statutu  Zwi�zku Mi�dzygminnego „Unia Gmin �l�skich”w  Bolkowie 
Projekt uchwały odczytał Wójt Gminy. Radni nie wnie�li zadnych uwag ani wniosków do 
przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodnicz�cy  Rady poddał pod głosowanie przyj�cie zmiany statutu  Zwi�zku 
Mi�dzygminnego „Unia Gmin �l�skich”w  Bolkowie.  
Za przyj�ciem zmiany statutu głosowało 10-ciu  obecnych na sesji radnych 
(jednogło�nie).  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �� Rada Gminy M�cinka podj�ła uchwał� w 
sprawie przyj�cia zmiany  Statutu  Zwi�zku Mi�dzygminnego „Unia Gmin 
�l�skich”w  Bolkowie i uchwała w tej sprawie Nr XXXIX/184/05 stanowi 
zał�cznik do niniejszego protokołu.  
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2/ Kolejny doł�czony do materiałów  projekt uchwały dotyczył  zmian w 
uchwałach Rady Gminy M�cinka. 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy.  
Radni nie zgłosili �adnych uwag ani zapyta� w sprawie przedstawionego 
projektu.  
Przewodnicz�cy Rady  poddal pod glosowanie  podj�cie uchwały w sprawie 
zmian w uchwałach Rady Gminy M�cinka . 
Za podjeciem uchwały głosowało 10-ciu obecnych na sesji radnych 
(jednogło�nie). 
Przewodnicz�cy Rad stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka poprzez głosowanie  
podj�ła uchwał� w sprawie zmian w uchwałach Rady Gminy M�cinka i uchwała 
w tej sprawie Nr XXXIX/185/05 stanowi zał�cznik do niniejszego protokołu. 
 
3/ Kolejny doł�czony do materiałów  projekt uchwały dotyczył  powołania 
komisji inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia. 
Projekt uchwały przedstawił Wójyt Gminy.  
Radni nie wnie�li zadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu 
uchwały.  
Przewodnicz�cy Rady poddał pod głosowanie podj�cie uchwały w 
przedstawuionym brzmieniu.  
Za podj�ciem uchwały głosowało 10-ciu obecnych na sesji radnych 
(jednogło�nie). 
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e   Rada Gminy M�cinka poprzez głosowanie 
podj�ła uchwał� w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej do spraw 
komunalizacji mienia  i uchwała w tej sprawie Nr XXXIX/186/05 stanowi 
zał�cznik do niniejszego protokołu.  
 
4/ Kolejny doł�czony do materiałów  projekt uchwały dotyczył  zmiany uchwały 
bud�etowej na rok 2005. 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. W uzasanieniu do uchwały podał 
nast�pujace informacje :  
„Po stronie dochodów :  
1) Zmniejszono plan dochodów o kwot� 1.080.025 zł, poniewa� wiadomo, �e 
zwrot wydatków poniesionych na budow� kanalizacji w Piotrowicach z 
programu SAPARD nastapi w 2006 roku. 
2) Na podstawie piosma Ministra Finansów z dnia  19 grudnia 2005 r.  
zwi�kszono subwencj� o�wiatow� o kwot� 11.606 zł.  
3) Na podstawie pisma Wojewody Dolno�l�skiego z dnia 15 listopada 2005 r. 
zwi�kszono plan dotacji w dziale Pomoc społeczna o kwot� 110.000 zł.  
4) Urealniono plan dochodów z tytułu  podatków i opłat lokalnych, usług i 
wpływów z ró�nych dochodów.  
Po stronie wydatków :  
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1) zmniejszono plan wydatków na inwestycje, które zostały przesuni�te do 
realizacji  na 2006 rok (min. budowa kanalizacji w Chełmcu, budowa przył�czy 
kanalizacyjnych w Piotrowicach, budowa drogi gminnej Przybyłowice – Słup. 
2) urealniono wydatki w pozostałych działach w zwi�zku ze zmniejszeniem 
planu dochodów.  
Po dokonanych zmianach zarówno dochody njak i wydatki  bud�etu zmniejszyły 
si� o kwot� 997.919,00 zł ”.  
Radni nie zgłosili zadnych uwag ani zapyrta� do przedstawionych zmian w 
uchwale i w zał�czniku do uchwały .  
Przewodnicz�cy Rady poddał pod głosowanie podj�cie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podj�ciem uchwały głosowało  10-ciu obecnych na sesji radnych 
(jednogło�nie). 
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka poprzez głosowanie 
podj�ła uchwał� w sprawie zmiany uchwały bud�etowej na rok 2005 i uchwała 
w tej sprawie Nr XXXIX/187/05 stanowi zał�cznik do niniejszego protokołu.  
5/ Ostatni doł�czony do materiałów  projekt uchwały dotyczył  zmiany 
wieloletniego programu inwestycyjnego. 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy. Poinformował obecnych, �e zapisana 
zmiana dotyczy wydatków poniesionych w 2005 roku.  
W sprawie przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłosili �adnych uwag 
ani wniosków.  
Przewodnicz�cy Rady poddał pod głosowanie podj�cie uchwały w 
pprzedstawionym brzmieniu.  Za podj�ciem uchwały glosowało 10-ciu 
obecnych na sesji radnych (jednogło�nie). 
Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e Rada Gminy M�cinka poprzez głosowanie 
podj�ła uchwał� w sprawie zmiany wieloletniego programu inwestycyjnego i 
uchwała w tej sprawie Nr XXXIX/188/05 stanowi zał�cznik do niniejszego 
protokołu.  
Punkt 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych . 
Odpowiedzi na zgłoszone  na dzisiejszej sesji zapytania, wnioski i interpelacje 
udzielone zostały na bie��co. 
Punkt 9. Sprawy ró�ne. 
Przewodnicz�cy Rady podsumował wydarzenia mijaj�cego roku 2005. 
Punkt 10. Zamkni�cie sesji.  
Przewodnicz�cy Rady stwierdził  wyczerpanie porz�dku dziennego sesji. 
Podzi�kował Radnym i zaproszonym go�ciom za udział w obradach. 
Trzydziest� dziewiat� sesj� Rady Gminy M�cinka ogłosił za zamkni�t�.  
 
 
Protokołowała 
 
Małgorzata Rodze�   
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